
 2018 מאיתשע"ח  סיוון 98גיליון 

 ארץ נתנה יבולה )תהלים ס"ז ז(

 

 צבר קמה - 2018

אך גם לא מעט  ,עברה לה עוד שנה והרבה דברים נשארו באותה מתכונת
 דברים נוספו וישתנו.

 כללי :

שהתחילו מאוד  ,מ"מ 350לצערנו לא היטיב עם החקלאות באזור והוריד רק  - 2018חורף 
גרעינים/תחמיץ ושחתות )תלתן/דגן( -)חיטה מאוחר וגרמו לעיכוב בהתפתחות זריעות החורף

 בנוסף גם חורף חם זה לא השאיר מספיק "מנות קור" בעיקר למטעים .

לצערי גם כאן אנחנו לא מרגישים שיפור רב ומחירי המכירה של התוצרת  –מחירי תוצרת 
סף שער המטבע ) $( עדיין נמוך ואל מול חוזקו של השקל שלנו לא משתפרים מאוד. בנו

 )עלות ההוצאות( משפיע גם לרעה על רווחיות הגידולים.

 גד"ש :

 שטחי הקטניות)חמניות , אבטיח וחומוס( נראים בסדר ומצפים לשנה טובה.

.רהתחלה טובה בצפייה לעונה טובה שתלויה מאוד במזג האווי –כותנה   

עם איכות גרעין ירודה. םא ואנו צופים כי היבולים יהיו נמוכיתיקצר בשבוע הב –חיטה   

באופן כללי נזרע לרפתות הקיבוצים בתוספת של  –מזון לבהמות )תירס וחיטה לתחמיץ( 
 באר טוביה. מצפים לשנה ממוצעת.

 מטעים :

צפויה עונת יבולים נמוכה )"אין" חורף( בתקווה שמחירי השקד יעלו ויאזנו. –שקד   

שנה ממוצעת , המטע נראה בסדר וצפי למחירי שמן ומאכל טובים. –זית   

שנה שניה של קטיף , צופים ליבולים ממוצעים המתאימים לגיל השיח. –חוחובה   

צפויה גם כאן שנת יבולים נמוכה ובצפיה למחירים טובים. –רימונים   

דונם . 700 -דונם עם צפי לנטיעת של כ 450כרגע נטועים  –אבוקדו   



ים חדשים :עדכונ  

קנביס : הסתיים הקציר של המחזור הראשון ונמצאים בהכנות למחזור הבא. מצפים בכיליון 
 עיניים לפתיחת היצוא.

. נכון להיום בצבר "צבר קמה"צירפנו את מושב תימורים כשותף נוסף ב 2018תימורים : ב 
, צובה כפר מנחם , רבדים , קרית ענבים , מעלה החמישה  –ישובים  6קמה שותפים 

דונם מטעים. 7,100דונם מתוכם  30,000ותימורים. סה"כ כ   

 תכניות לעתיד :

 כניסה למיון ושיווק עצמי של אבוקדו ורימון.

 הרחבת הפעילות של זיתי מאכל.

 הפיכת שטחי בעל לשלחין עם התקדמות שיפוץ מאגרי "מי הרי יהודה". 

 תוצאות כלכליות :

עם רווחית יפה המושפעת בעיקר מהשלמת עסקת  2017סיימנו את הדוחות הכספיים לשנת 
.2018הקנביס בחוות החממות. עיקר הרווח מחולק לבעלים במהלך   

שיהיה לנו חג שבועות שמח  ועונת יבולים 
 ומחירים טובה.

 חג שמח
מנכ"ל צבר קמה -ן אייל מוצ  

 

 ן

 

 צילם: יגב קילמן

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 ארץ זבת חלב

 עגלות. 300 -חולבות ו 300ברפת שלנו 

 ליטר ליום )בחורף יש יותר חלב, כיום פחות(. 11.000 -התנובה כ

 החלב שלנו משובח:

 חלבון. 3.4% -שומן ו 4%הוא מכיל 

 עובדים ועובדת אחת. 7בצוות הרפת 

 הייתה שנה טובה לרפת  שלנו ולרפתות אחרות באזור. 2017

יש העליון התוצאות הכלכליות של הרפת שלנו טובות. היתרה הכספית לליטר חלב בשל
 באזור.                                                                              

 אנואר :דיווח                                                                                                     

 צילם: אמנון זלינגר  

 

 קיומו של ענף החלב, כענף מאורגן. סימן שאלה מרחף על  המשך

( 2019המשא ומתן עם האוצר על המשך התכנון בענף החלב "התפוצץ" והעתיד )אוגוסט 
 לוט בערפל.

ללא מכסות ומחיר מטרה )אותו מקבלים הרפתנים, עם  –האוצר מעוניין, שהשוק יהיה פתוח 
 מה שיפגע בנו ברמה האסטרטגית.  -יציאת החלב משער הרפת( 

כנראה, שמחיר המטרה לחלב ירד ואנו נקבל מענקים. מצב זה עלול לאיים על רמת הרווחיות 
 שלנו.

                                                                                                                                                                        
 גלעד מינץ  :כןעד

 

 

 



 עוגת גבינה בלי תחתית

  26לתבנית 

 מעלות 145-150לחמם את התנור לחום 

 

 גרם גבינה לבנה  750

 (cc 200גביע שמנת חמוצה )  1

 כוס סוכר 1

 כפות קורנפלור או קמח אחר 2

 ביצים 5

 גרד לימון )אפשר( 

 וניל )אפשר(

 

 לתבניתלצקת לא במיקסר, לערבב את הכל רצוי במטריפה 

 לאפות בתנור שחומם מראש כשעה, עד שמרגישים שהגבינה יציבה

דקות )אפשר גם יותר(  30 -לכבות את התנור ולהשאיר את העוגה בתנור כ

 להוציא את העוגה מהתנור.

 מעלות.  140לחמם את התנור שוב ל 

 להכין ציפוי:

 גביעי שמנת חמוצה 2או  1

 כפות סוכר 2

דקות עד שהשמנת  10 -כניס את העוגה לתנור לכלערבב ולמרוח על העוגה, לה

 מתייצבת, ולהוציא מהתנור.

 אפשר לקשט בפרוסות קיווי, תות או פרי אחר.

 הערה

במקום בשמנת חמוצה אפשר לצפות את העוגה שהתקררה בקצפת עם 

 אינסטנט פודינג.

 נירה שויאר אפתה והמליצה:                                                           
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 15.04.2018 - שיחת קיבוץ וטוקולרפ

02/2018 
 

 חברים. 25  :נוכחים 

 אמנון זלינגר :  יו"ר  
  

 : על סדר היום
 

 ניר ודקלה חומסקי : -קבלה לחברות  .1

 מנהל הקהילה הסביר את המסלול הקליטה שעברה משפחת חומסקי. -זאבי רוזנר

 ניר ודקלה הציגו את עצמם.
 

 הוחלט :      
 

 ההצבעה עוברת לקלפי.          
          

       

 עדיין מחפשים מרכז ועדת קליטה.    
 

 

 בחירת מנהל תחום בריאות : .2
הציג את תהליך הבחירה שלווה בהגדרה מחודשת של הנדרש מתפקיד  זאבי רוזנר

 מועמדות ובסופו של ההליך המזכירות ממליצה לבחור  בענבל שנהב 3המנהל. היו 
 מנהלת תחום בריאות.לתפקיד 

 הציגה את עצמה ואת קורות החיים הרלוונטיים למשרה. ענבל שנהב
 

 דיון :
עלו שאלות בעניין ניגוד עניינים אל מול תפקידו של מרקוס כיו"ר הקהילה כמו כן,            

 עלתה השאלה על היכולת לבצע את התפקיד בנוסף לניהול בית הדר והפריפריה.
הוסבר כי השאלות הללו נשאלו גם במזכירות ולא נמצא ניגוד עניינים כך גם התבטאו            

חברים בעניין.  ולעניין "עומס" על ענבל במילוי התפקיד, גם כאן הוסבר שעצם היותה 
של ענבל ממלאת תפקיד בקיבוץ )פריפריה ובית הדר( התוספת הניהולית לא אמורה 

 גע בתפקיד ובתפקוד.להשפיע ולהוות עומס הפו
            

 הוחלט :           
 

 ההצבעה עוברת לקלפי.              
 

 

 ":שנת חופש"תקנון  .3
 בהמשך לבדיקת החלטות הקיבוץ נמצא שיש להסדיר את היציאה ל"שנת חופש".

המזכירות דנה בסעיפי התקנון שהוצג בפניה והמליצה להעביר לשיחת הקיבוץ את 
 הנוסח המוצג.   

 

 דיון :
חברים הביעו את מורת רוחם שההסדר לא חולק לפני הישיבה על מנת ללמוד את 

 ההסדר.
 

 הוחלט :
 תתקיים שיחת קיבוץ לאחר שההסדר יחולק לחברים בתאי הדואר.             

 
 בחירת חברים למזכירות : .4

 . יש צורך בתגבור המזכירות בשלושה נציגי ציבור
 שקד, עמית ארגוב, לילי לזרקביץ.וידי הציגו את מועמדותם : 

 

 הוחלט :       
 

 ההצבעה עוברת לקלפי                     
 

 שאילתה של דודקה :      

 האם יש צוות שבודק את כמות בעלי התפקידים ? .1
                                                                                

 רשם :   זאבי רוזנר                                                                                             

 



 26-27.4.18תוצאות הקלפי    

 מסקי התקבלו לחברות בקבוץ.ודקלה וניר ח

 לדקלה וניר, זיו, עדי ושי בשעה טובה והמשך התערות.

 לזרקביץ ועמית ארגוב.נבחרו למזכירות וידי שקד, לילי 

 בהצלחה במילוי התפקיד.

 לא אושר מינויה של ענבל שנהב למנהלת בר"וש.

 

 

להוביל  -יבורכו הנבחרים למזכירות הקהילה, על נכונותם לשרת את הקהילה 

 ולקחת אחריות על אורחות החיים שלנו. בהצלחה לכם ולכולנו.

 

 

 

 

 למרות האיחור רצינו לומר כי אכפת לנו

למרות האיחור רצינו לומר המון המון תודה לאוכמה אבירם ,איתי הראל, אלעד 

בן אריה, דגנית ברק, זהר ארגוב, חלי זלינגר, טלי מגידש וכל הרבים האחרים, 

 שהקדישו מזמנם ומרצם לעשות לנו את חגיגות יום העצמאות כל כך מוצלח.

שמחה של ביחד, לכל הורגש, שניתנה הרבה מאוד תשומת לב לתת הרגשת גאווה וש

 הייתה הרגשת בית השמח בחגו. –שכבות הקבילה 

                                                                                

 איכפתניקים לחיי התרבות של הקהילה הנפלאה שלנו,                

 מים לנו. היודעים להעריך כראוי את התור                          

 

 

 

 כלבו כפר מנחם ערב שבועות

 

 

 

 

 

 

 

 

 צילם: אמנון זלינגר



 

 

 

 

 

 8.20125.04 – מזכירות וטוקולרפ

8/20106 

 
 , צביה רייטר, מתן לפידותלזרקביץ,  לילי אברהם טולדו,, זאבי רוזנרמרכוס שנהב,   :נוכחים 

 .תל אור אורנה              
 

 תמיר סלע, עלווה מודעי.   :םחסרי
 

 יעד ביטנר, אביטל פטיש.  מוזמנים :

 

 היום :על סדר 
 

 אישור סדר יום. .א
 

 אישור פרוטוקול  .ב

 דיווחים .ג
 

  2017סיכום תקציב  .ד
 (מוזמן : יעד ביטנר)

 
 דו"ח ביצוע –חידוש מטבח  .ה

 : אביטל פטיש( ן)מוזמ

 

   אישור פרוטוקול : .א

 25.3.18 אושר פרוטוקול מתאריך     

 : דיווחים .ב

 שושי מנהלת משאבי אנוש ומרקוס מארגנים קורס המיועד – קורס מנהלים .1

 לחברי מזכירות ולחברי הנהלה עסקית ואחרים. 
 

בעניין הקמת מוזיאון של  התק"צ יצא בקול קורא לקיבוצים  -מוזיאון בקיבוץ  .2

. הפנייה לקיבוצים לוותה במסמך עם מספר דרישות. קיבוץ התנועה הקיבוצית

)תודה לו על כך(, החזיר תשובה לקבלת  שלומי שקדכפר מנחם באמצעות 

 פרטים נוספים.  ממתינים.
    

 

  2017סיכום תקציב  .3
 (מוזמן : יעד ביטנר) 



₪  481,000. התוצאה הסופית מראה עודף של 2017יעד הציג את תוצאות קהילה  

עודף זה הוא לפני השקעות בקהילה בסך ₪.   684,000לעומת תכנית עם עודף של 

בנושא  2017לשנת  2016כמו כן, הסביר יעד, את הפער בין שנת ₪.  350,000של 

תיים. יש לציין את התוצאות אנרגיה ומים, הנובע מהמעבר לחיוב על פי מדי מים בי

 נעמי כהן.המאוד טובות של מרפאת השיניים בניהולה של 
 

 :דיון   

נשאלה השאלה בדבר הוצאות ענף הרכב ותקשורת. הוסבר, שהפעילות בענפים אלו   

 לא נמצאים בתקציב השוטף של הקהילה.

 :הוחלט 

 . 2017המזכירות רושמת בפניה את הדיווח על ביצוע  .1
 מבקשת להציג בפניה את פעילות ענף הרכב והתקשורת .המזכירות  .2
 .2017יוצג בשיחת הקיבוץ בצמוד לאישור מאזן  2017ביצוע  .3

 

 דו"ח ביצוע –חידוש מטבח . ד
 : אביטל פטיש( ן)מוזמ

אביטל, כמי שליווה את הפרויקט, מסר דו"ח למזכירות על הנעשה עד כה, ומה נותר 

 מנות ביום. 400 -צרכים של מטבח המוציא כלעשות.  המטבח עבר שדרוג, המותאם ל

נעשו שיפורים, המשפיעים על בריאות הציבור ובוודאי על סביבת עבודה בריאה לעובדי 

 המטבח.  יש צורך בהמשך טיפול במקררים, העומדים לאחר השיפוץ לרשות הכלבו

בלבד, מה שיוצר בזבוז אנרגיה. יש לציין, כי העבודה שנעשתה ובהיקף כזה לא גרמה 

לסגירת חדר האוכל וציבור הסועדים לא נפגע. על בכך יש להודות ליוסי, לילי, אביטל 

 וצוות המטבח. 

 רשם :  זאבי רוזנר                                                                              

 

 

2018מאי   

 שלום לכולם,

 הקיץ כמעט בפתח, איזה כיף!

התהליך הוא ארוך, במהלכו ריאיינו הסתיים.  כמעט תהליך הבחירה של מנכ"ל חדש במפעל המתכת

מועמדים טובים וראויים, ואנו תקווה כי הגענו לישורת האחרונה ובמהלך החודש הקרוב ייכנס המנכ"ל 

יוני, ונספר מיהו המנכ"ל החדש,  וכן כיצד ועד מתי תתבצע החדש שייבחר. נעדכן כמובן במהלך 

 החפיפה מול יחיעם.

פרסמנו שוב   -בינתיים, אנו ממשיכים לחפש משרות גם בתחום הבריאות: מנהל לתחום הבריאות 

, ובנוסף, עם הודעתה של דנית על סיום עבודתה, אנו מכרז בקיבוץ, ואנו מפרסמים גם בחוץ

 מפרסמים גם מכרז לאחות, בקיבוץ ובחוץ.

 מזמינה אתכם לפנות, ולהפנות אנשים מתאימים.

 מאחלת חג שמח וטעים לכולם,

משאבי אנוש –שושי בורנשטין   

 

 מ"מ גשם. 11.5באפריל ירדו 



 
 

 

 

 

 

                                                   
 .27.3.18 –סיכום ישיבת ו. תכנון 

 
 נוכחים: מרכוס, גלעד, רונן ס, זאבי, ארנון ל, איצלה, וידי, אבי.

 דווח ע"י ארנון. –שינויי מדידה במגרשי חברים 
עקב טעויות מדידה  שנעשו בזמן הפרצלציה לשיוך דירות , נדרשים לתקן את 

 הטעויות המהותיות, לא מתעסקים בטעויות זניחות של ס"מ בודדים.
 התיקונים הנדרשים:

 גולדברג. -כספי -מיינצנר, נועם וטונדה -שויאר -מבנה שלישיה של לביא -  ד'בשכון 
 מ' כפתרון גישה לבית,  בין טונדה ונעם לנירה שויאר. 1.5ללורה ניתן  שביל ברוחב 

 ז'וזי, יש סטייה בין אפרת לסוזי. –אפרת  –מבנה נוסף: סוזי 
מ' לרעת גולדבורד,  1.6-לזרקביץ, הפרש של כ -גולדבורד –מבנה נוסף: רומבלסקי 

 נדרש תיקון.
 מחסן שנמצא מחוץ לקו מגרש ומפריע.  –משפ. אורן 

הועלתה בעיית החנייה והדרכים כתוצאה מההחלטה להשאיר  –בית משפ. אלבירט 
 את המגרש.

 מומלץ: להשאיר את השביל הקיים, דרומית למגרש, ולפצות בשטח  חלופי, ממזרח.
 בגלל שבנו מחוץ לקו בניין , נדרש שינוי במגרש. –נהיים משפ. לו

הסטת המגרש, באופן שיעזור למשפ.  –מוצע שינוי  –ליד עידו אלמן  117מגרש 
 אלמן.

 מ' מזרחה, כי מתנגש עם המגרש של משפ. שביל. 3-: יש להזיז כ 62+63מגרשים 
, יש לקחת בחשבון ולתת פתרון למבנה של העובדים בלול רבייה שנמצא בחלקו

 .62בשטח מגרש 
, יש דרך סטאטוטורית, שעוברת ע"י 157+158מדרום לשיכון האמריקאי, מגרשים 

יקר מאד, אם רוצים להשאיר את הדרך  –המקלט של אריק, התוואי המוצע בתב"ע 
 הקיימת יש לוותר על מגרש אחד.

 מומלץ: לותר על אחד מגרש אחד ולהשאיר את הדרך הקיימת.
 סיכום:

 סכמה בין אפרת לסוזי לגבי הפרצלציה שביניהן. יש לבדוק שיש ה
 מדידה נוספת ושינוי המגרש. חיוב המדידה ע"ח המשפחה.  -נהייםמשפ. לו

  117לשנות מיקום מגרש  -עידו  אלמן
 62+63להסיט את המגרשים  –משפ. שביל 

 לוותר על מגרש ולהשאיר תווי דרך קיימת. –דרך סטאטוטורית ליד מקלט אריק 
 
 

ע"י המתכננים טל תכנון של הדרך המקשרת בין ההרחבה לקיבוץ.)הצגת ה
 בילנסקי+ נועה כהנא(

הוצגה התוכנית ע"י המתכננים, ניתן דגש על נושא תאורת הרחוב שלא תפריע 
 לדיירי הסביבה, ניתן דגש לכמות התאורה ויכולת לצודד ולתקן במידת הצורך.



 תכנן יוסי רפופורט.נדרש תכנון קו החשמל לעמודי התאורה, לפנות למ 
 התוכנית עברה את אישור הועדה המקומית ביואב.

 סיכום: 
מתווה הדרך מאושר, יש לפנות ליוסי רפופורט או למתכנן אחר במידה ויוסי  לא 

 מעוניין .
 לפידות. -לזרקביץ -באזור של רומבלסקי – ערעור על רוחב הדרך

 רוב הדיירים בשכונה ביקשו לערער על ההחלטה  האחרונה. 
נערך דיון, הועלו הבעיות השונות והפער בין המציאות ופניות החברים לתוכנית 

 המקורית.
 מ'.  2.2מ', במקום  1.5שביל ברוחב  –הוחלט לחזור להחלטה המקורית  סיכום: 

 זאבי העלה:
 ור תכנוני של הקיבוץ.חייב שיהיה איש  -מיקום ושדרוג פינות מחזור 

 
 : אבי.רשם

 

 
 עובדים בגבעה הדרומית ובשכון הרכבת

עבודות שיקום התשתיות נערכות כרגע בחלק הדרומי של הגבעה הדרומית ובשכון 
 הרכבות/אשקוביות.

 בגבעה הדרומית עובדים על קווי מים וחשמל )כולל תקשורת(  ראשיים.

של חיים מילר עד לביתה של  נירה סיימנו הכנות לתאורה בכביש היורד מהבית 
 סלע.

באזור שכון הרכבות/אשקוביות נעשות הכנות לקראת ריצוף המדרכה המגיעה 
 מהשיכון האמריקאי עד לאשקוביות.

 בשבועות הקרובים נרצף.

במגורי הכיכר סיימנו את עבודות המים והריצוף באבן משתלבת ואנו לקראת סיום 
 עבודות החשמל.

 לא לחנות כלי רכב בתוך מתחם המגוריםר ולבקש פעם נוספת זו ההזדמנות להזכי
 אלא רק במגרש החניה המיועד לכך )בקשה זו מגובה בהחלטת צוות תשתיות(.

בכניסה לקבוץ הוחלפו כמה עמודי תאורה ישנים בחדשים והותקנו עמודי תאורה 
 נוספים.

 בפיסבוק בדף "תשתיות כפר מנחם" מתפרסמים דיווחים שוטפים.

 רונן סעידי :עדכן                                                                                                 

 

 



 חדר אוכל שוקק חיים

 

 

 

 

הערכה וההוקרה ליוסי יוריש, לילי לזרקביץ וכל 

צוות ענף המזון ועובדיו על קיום מוסדר, יציב 

 וקבוע של חדר האוכל.

המטבח מספק מזון טעים, טוב ובמבחר מגוון צוות 

לציבור הסועדים, מאפשר את המשכיות המוסד בתנאי 

הפרטה, תוך הענות גם לצרכי הילדים, על התרומה 

 המיוחדת בכל זאת לחיי הקהילה.

                                                 

 צילם: אמנון זלינגר

 

 

  

 

 



 

 

  

 

 

 

מדגרה \ורי הלולכמבי  

כיתת ליבנה.  בית פעם . כיתת נשר - יא'  

 הסיפור:

. שותפי לחדר היה ילד חוץ (גרתי בקומה הראשונה חדר ראשון )החדר הרועש ביותר במבנה

 ,ושמו יובל אוביוב. )היום דייל כלכל ראשי באל על( הוא היה עירוני בצורה מוחצנת. למשל

  .ורים אסף שני אפרוחים קטנים, כדי לגדל אותם בחדרכבחג הבי

הוא היה דקורטיבי בלבד. יובל  - מוט הקמין לא עבד .אני בניתי באותם ימים קמין מלבני

החליט שזה הבית של האפרוחים. הם בעזרת שאריות האוכל שלנו גדלו והתעצמו והפכו 

קקות וכל )לתרנגולות גדולות. כאשר הוצאנו אותם החוצה כי הפכו למטרד בלתי נסבל 

ה  כתם כחול על הגב. וקרא להן יעקוב יאדום על הגב. ולשני. יובל צבע לאחת כתם (השאר

היו אומנם שתי נקבות, אך בשביל יובל לא הייתה לזה  . הןוגדעון. ההבחנה הייתה לפי צבע

אך הן היו מסתובבות חופשי ואף בין האנשים על  ,כל משמעות. בנינו להן כלוב רשת בגינה

.מדרכותההדשא ו   

 .איתי

 

 חג שמח לכולם
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 פינת הזיכרון לאריאל יפהר ז"ל ב"צפית"

בעקבות מהלכי הבניה הנרחבים ב"צפית" )שבוצעו ע"י "מועצת יואב"(, נשבר סלע ענק, 

שמשה הביא לפינת הזיכרון. בתום הבנייה הוחזר הסלע למקומו )חצוי( והוצב עליו השלט 

 החדש.

 והוחזרו אף הם.יתר חלקי הפינה הברושים והציפור שיחזקאל קלנר בנה לא ניזוקו 

 גובה הפינה נמוך יותר, עקב שברונו של הסלע. 

לאחר פניות משה לצפית ולהעלאת הנושא בעלון, יזמו אנשי "צפית" מפגש עם משה יפהר 

 על יד הפינה.

 במפגש הובטח לו, שייעשה כל מה שניתן לכבד את המקום ולעשותו ראוי להנצחה.

 הסיכום התקבל על דעת משה.

מקצוע(  האפשרות להגביה את  הסלע, אך הומלץ, בגלל סיכון לשבירתה   נבדקה )ע"י איש

של האנדרטה להשאיר את גובה כפי שהוא ולטפח את סביבת האנדרטה  ע"י אנשי הנוי של 

 "צפית".

ראוי לציון, כי בכל תקופת המגעים של אנשי "צפית" בנושא, היה ניסיון להגיע להבנה ,לשמור 

 ומכבד את הכאב.  על יחס מתחשב, מבין, מכיל

 "צפית" תמשיך לעשות כל שביכולתה לשימור הפינה וטיפוחה. תודתנו על  כך.

 

 שנים למותו  בתאונה הטראגית. 40ננצור את זכרו של אריאל ז"ל, שבימים אלו מלאו 

 הודית אפרתיי                                                                                              

 :הפינה כיום

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 : שימוש במועדון אוסישקין

והתקיימו כבר מספר פעילויות )תודה ענקית לאלעד לאחר שהמקום מאורגן 

(, יוכל המועדון לשמש גם יותומר שעושים להפיכת המקום לנעים ופונקציונל

 אירועים קטנים של תושבי היישוב )מצורף דף הסבר עליו הוחלט בוועד

 האגודה(.

אני מאוד רוצה להבהיר נושא חשוב מאוד. השימוש של המקום נועד לתושבי 

כפר מנחם ואורחיהם בלבד! ז.א. לא ישמש לפעילויות חיצוניות, אלא אם 

 אלה חלק מתכנית פעילות של וועדת תרבות.

כחלק מהפעילות השוטפת של המועדון, ניתן יהיה לאכול או לשתות, כאשר 

דרך כרטיסיה אותה ניתן יהיה לרכוש החל מיום שני ההתחשבנות תהיה 

במשרד הדואר, במהלך שעות עבודת משרד הדואר שמופיעות גם  16/4

-18.00, בימי שני בערב בין 12.30-13.30באתר והן: ימים א' עד ה' בין 

. הכנו לשם כך כרטיסייה בשני סכומים: 8.00-10.00ובימי שישי בין  19.30

מן הערך הכספי של הרכישה עד להגעה למקסימום עליהן יסו₪  100ו  50

 הסכום של אותה כרטיסייה.

  תושבים מהקיבוץ או ההרחבה שיש להם הוראת קבע מול האגודה

)בבנק או כ. אשראי(, יוכלו לקבל כרטיסייה ויחויבו בזמן החיוב 

 הקבוע שלהם.

  חברי קיבוץ שירצו כרטיסיה, יחתמו לנו על מסמך שנעביר בסוף כל

 קיבוץ שבמקביל יחייב אותם ויזכה אותנו )האגודה(.חודש ל

  ,תושבים מהקיבוץ או מההרחבה שאין להם הוראת קבע לאגודה

יוכלו לרכוש כרטיסייה כנגד תשלום במזומן בדואר )עבורה יקבלו 

 כמובן קבלה(.

 במועדון אוסישקין לא תתקיים כל פעילות גבייה אחרת.

 

 מזכיר האגודה -זאב פקציארז

 



 עונת הרחצה בבריכת השחיה בכפר מנחם 2018

 שלום לכולכם,

 מועד פתיחת הבריכה השנה יהיה ביום שבת ה- 26.5  ביום זה הכניסה חופשית.

  29.9.18סיום העונה ב: 

 המציל: אבי שפירא, חבר קיבוץ יגור שעבד אצלנו בעבר.

 להלן מספר הודעות: 

  ומתקן הורדה למים.לבריכה נוספו אמצעים להנגשה לנכים: שירותים ייעודיים 

   אסור בהחלט!העישון בתחומי הבריכה 

   .חל איסור על הכנסת בקבוקי זכוכית 

   .אין משחקי כדור על הדשאים 

   )אכיפה מוגברת!חלה חובת איסוף שיער ארוך )בגומייה 

  .פעוטים חייבים ללבוש מכנסונים הדוקים למניעת זיהומי צואה 

   .)'כניסה לבריכה רק בהסדרת אמצעי תשלום )מנוי, כרטיסיה וכו 

 .לאור ההוצאות הרבות בבריכה, מחירי המנויים התעדכנו 

  ניתן לקיים אירועים שונים, אך ללא מוזיקה כלל. 

 

:שעות פתיחה  

יוני -מאי   20:00 – 13:00  

אוגוסט -יולי   13:00 – 9:00    20:00 – 15:00  

13:00 – 19:00 ספטמבר  

ברציפות 9:00 – 20:00 שבתות וחגים  

  19:00עד  ימי שישי כל העונה

22:00אוגוסט עד –ימי רביעי יולי  רחצה לילית  

 

 שתהיה לנו רחצה בטוחה ומהנה

 יוסי שרון

 



2018 מאי  

 דרוש/ה מנהל/ת בריאות, שיקום ורווחה )ברו"ש(

שלום, כפר מנחםקיבוץ ותושבי חברי   

עם סיום תפקידו של אמנון כאחראי על וועדת בריאות, ובהמשך להחלטת המזכירות 
 להרחיב את התפקיד, אנו מפרסמים מכרז זה:

אחריות על כל תחומי הבריאות, שיקום, סיעוד ורווחה בקיבוץ, כולל אחריות 
מיניסטריאלית על המרפאה, מרפאת שיניים, בית סיעודי, סיעוד וטיפול בקשישים, 

 הייעוץ הנפשי, שיקום מניעת סמים, תלויים בחבר, יצירת קהילה תומכת וכו'.

 מצ"ב למכרז זה הגדרת תפקיד מפורטת.

ם:כישורים נדרשי  

 יתרון –היכרות עם תחום הבריאות, סיעוד ורווחה השכלה ו 

  יתרון –ניסיון ניהולי 

 דיסקרטיות 

 אמינות ויושרה מקצועית 

 תקשורת בינאישית מצוינת 

 סבלנות וסובלנות 

 ידע ויכולת בניהול תקציב ועמידה ביעדים כלכליים 

 )ידע במיומנויות מחשב )אופיס 

 

.50%היקף המשרה:   

קהילה ממונה ישיר: מנהל  

 

.28/5/18אנא הגישו מועמדות עד לתאריך   

 

 menosh@kfm.org.il למייל: ,את הפניות יש להעביר אלי

.כפר מנחם, מנהלת משאבי אנוש –שושי בורנשטיין   
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 לקיבוץ כפר מנחם 

  דרוש/ה אח/ות

 

 תיאור התפקיד:

 פעולות סיעוד וטיפול, לקיחת בדיקות דם, חלוקת תרופות

 

 כישורים:

 אח/ות מוסמך/כת

קהילתיתמרפאה קודם בניסיון עדיפות ל  

 יכולת עבודה על מחשב

 תודעת שירות גבוהה

, יכולת הקשבה והכלה,יחסי אנוש מעולים   

 ותקשורת בינאישית טובה 

 

 כוללימי עבודה בשבוע,  5, ש"ש 30היקף משרה: 

עבודה בימי שישי אפשרות  

מנהל ברו"שכפיפות ארגונית :   

 

עד סוף מאי,לפרטים והגשת מועמדות   

:יש לפנות במייל   

menosh@kfm.org.il 

כפר מנחם, מנהלת משאבי אנוש  

 

 

 

 

 

 

mailto:menosh@kfm.org.il


 

 

 

 אלישע אורן 26.8.1941-5.5.1942

 היינץ שטרן 1.2.1884-27.5.1958

 זאב רוטשטין 3.1.1911-17.5.1977

 אריאל יפהר 15.4.1963-9.5.1978

 זאב פינקוס 20.2.1911-7.5.1985

 גרהרד ציקל 27.12.1908-26.5.1989

 אנציקובסקי-חיים רשף 16.4.1912-8.5.1990

  לאה ורמוט 22.9.1922-14.5.1992

 אנציקובסקי-חנקה רשף 17.10.1912-9.5.1994

 יהודית אלעזרי יהודית אלעזרי 28.9.1921-2.5.1996

 יוכבד פיטוכובסקי 3.9.1914-11.5.1997

 מאיר דבלטוב 21.3.1913-15.5.1997

 מלכה אפל 8.1.1915-16.5.1997

 בת שבע אסף 28.11.1912-25.51999

 אליהו זלינגר-קוטי 19.6.1915-31.5.1999

 חנק'ה כנעני 4.7.1925-11.5.2000

 יעל גסטפרוינד-יולה 22.6.1920-17.5.2000

 צבי ירקוני 9.12.1920-10.5.2001

 אברהם זמרני 6.7.1914-4.5.2002

 בלה כספי 18.3.1917-17.5.2003

 צפורה רומבק 28.12.1910-9.5.2005

 ד'ב אייזמן-ברצ'יק 11.6.1916-15.5.2005

 למה שבילש 1.2.1912-22.5.2005

 לובה גרינבוים 9.1.1913-23.5.2005

 ארלט בן אשר 20.5.1920-22.5.2009

  

  

  
  

 

http://www.printime.co.il/%D7%90%D7%A0%D7%99%D7%9E%D7%A6%D7%99%D7%94-%D7%A0%D7%A8-%D7%96%D7%9B%D7%A8%D7%95%D7%9F.html

